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本文由 Basis architectural bureau 授权mooool发表，欢迎转发，禁止以mooool编辑版本转

载。

Thank Basis architectural bureau for authorizing the publication of the project on mooool,

Text description provided by Basis architectural bureau.

 

Basis architectural bureau：这是为高级知识分子创造的一个舒适而鼓舞
人心的办公环境。几乎所有最好的创新公司都在争夺最优秀的人才和专
业人士，这导致了办公室和总部的重组。合理组织的公共空间让员工有
机会在一个健康的环境中工作，也成为租户选择的重要理由。开放性、
认同感和舒适性是现代公共空间的新要求。

Basis architectural bureau: We created a comfort and inspiring environment
for the hi-end intellectual office workers. All the best innovative companies
are competing for the best minds and professionals, what has led to a
reorganization of offices and headquarters. Properly organized public spaces
give employees the opportunity to work in a healthy environment, becoming a
weighty argument for tenants. Openness, identity and comfort are the new
requirements for a modern type of public spaces.
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在这个办公综合体中，我们利用地面和造型门屋顶创造了两种类型的环
境：一个开放的公共广场和仅供居民使用的基础设施。在市中心的一个
小区域，设置有咖啡馆和休闲区、舒适的户外工作场所和健身区。该区
域设有动静不同分区，每个人都可以找到一个合适自己的舒适环境。设
计中呈现的现代艺术形式和水景等自然景观将有助于激发创作者的灵
感，开拓新的思路。

For this office complex, we used ground level and the roof of a stylobate to
create two types of environment: an open public square and infrastructure for
residents only. In a small area of the city center, we placed cafes and
recreation areas, comfortable outdoor workplaces and workout zones. The
territory is divided to the zones with different noise levels and each person can
find a comfortable environment for himself. Modern art forms and natural
landscape with water elements will inspire creators to search for new
solutions.
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该项目的视觉理念是围绕着波动（来自拉丁文的fluctuatio，一个在数
量、位移或变化方面不规则上升或下降的特定结构)。这体现在网格化的
铺装上，其中布满了绿色的岛屿。

The visual idea of the project is built around (fluctuation | from lat. fluctuatio |
– an irregular rising and falling in number or amount, displacement or change
of a given structure). This can be seen on the paving grid with breaking islands
of greenery.

 

▽建筑形式 Architectural forms

▽生态铺装节点 E co-paving nodes
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波动作为该商业中心概念的一部分，指的是：办公室的结构建立在一个
有规律、有秩序的系统上。表现为一个线性网络和数字空间矩阵。矩形
网格是数字化和办公环境的一个视觉表现，它是任何有序结构的一种表
达方式。在现代社会中，公司正试图用舒适的环境来吸引有价值的员
工，舒适的标准重要性变得不亚于办公的效率。

About a fluctuatia-concept: The structure of an office is built on a regular,
orderly system. It represents a network of wires and a matrix of digital space.
The rectangular grid is a visual representation of the digital and office
environment. It’s an expression of any ordered structure. In the modern world,
companies are trying to attract valuable employees with comfortable
environment. The criterion of comfort becomes no less important than the
efficiency of the office. As part of the concept for the business center, the
fluctuation method was used.

 

▽绿岛 Green hill
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▽局部节点 Nodes
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新型工作空间的概念是根据生态系统的原则创造的，而生态系统的重点
是人类的舒适度。​友好的环境是指镶嵌在规则网格中的原始自然，并将
其撕裂，从而为办公人员创造一个健康的生态系统。

The concept of a new type of workspace is created on the principle of an
ecosystem which is focused on human comfort. A friendly environment refers
to the pristine nature that is embedded in a regular grid and tears it, thereby
creating a healthy ecosystem for office workers.

 

 

▽步行空间连接  Pedestrian connection
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▽休息亭剖面图 Pavilions of stillobate, section



https://i.mooool.com/img/2022/07/pedestrian-connection.png?x-oss-process=style%2Ffull
https://i.mooool.com/img/2022/07/pavilions-of-stillobate-section-.png?x-oss-process=style%2Ffull


17.08.2022, 13:33 Stone Savelovskaya Office Center by Basis Architectural bureau – mooool

https://mooool.com/en/stone-savelovskaya-office-center-by-basis-architectural-bureau.html 16/28

 

 

 

项目名称：Stone Savelovskaya Office Center

项目地点：莫斯科
项目类型：高端办公空间
阶段：设计阶段
面积：2公顷

年份：2020-2021

客户：Stone Hedge

工作范围：概念设计

Project Name: Stone Savelovskaya Office Center

Location: Moscow

Type: Public spaces for high-end office specialists

Status: Conception

Area: 2 Ha

Years: 2020-2021

Client: Stone Hedge

Scope of work: Conception

 

“ 设计中呈现的现代艺术形式和水景等自然景观将有助于激发创作者的灵感，开拓新的思路。”

审稿编辑：SIM

更多 Read more about: Basis architectural bureau
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